

ACTA REUNIÓ ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE CASABLANCA AMB ELS REGIDORS D'ERC

A les 19 de la tarda del dimarts 23 de març de 2021 es reuneix l'Associació de Veïns del Barri de Casablanca amb els Regidors d'ERC de l'Ajuntament de Subirats, srs. Jaume Domènech i Gonçal Recuenco i sra. Lara Balagué.

Per part de l'Associació:

Sr. Josep Maria Tarazona, Sr. José Luis Mancilla, Sr. Miguel Rojas, Sr. Ferran Mateos, Sr. Juan Luis Tórtola, Sra. Núria Cornejo.

Comença intervenint el José Luis explicant als Regidors la reducció que hi ha hagut en el Pressupost del Projecte que coincideix amb la proposta que ja s'havia fet l'any 2019. Però el que més ha alarmat la Comissió és adonar-nos ara que no s'han tingut en compte les al·legacions.

Per altra banda, no sabem en base a què hi ha hagut la rebaixa ni si s'han tingut en compte les al·legacions.

El Jaume diu que encara hi ha temps per revisar el Projecte i presentar noves al·legacions. El Gonçal informa que abans d'aprovar el Projecte anirà una setmana abans a la Comissió d'Urbanisme, on tots els grups, no sols el Govern, poden fer propostes de millora.

El Gonçal proposa que el Grup d'ERC demani el Projecte.

El Jaume comenta que l'Equip de Govern té molt clar que la Cooperativa d'Aigües s'ha de municipalitzar, que la recepció de la urbanització va unida a l'absorció de la Cooperativa. El Miguel Rojas comenta que la Cooperativa és perfectament legal. El José Luis comenta que Casablanca Nord es va recepcionar sense absorbir la Cooperativa.

El Gonçal comenta que probablement es recepcionarà la urbanització sense absorbir la Cooperativa, que es deixarà per més endavant. Altra cosa és que l'Ajuntament està estudiant fer una doble xarxa d'aigua per tot el municipi per garantir-ne el subministrament.

Un altre problema, que planteja el Miguel, és la forma de pagament. Aquest tema l'aprofundirem quan aclarim tot el referent al Projecte.

El Jaume comenta que d'aquí al maig s'ha de poder revisar el Projecte i fer els canvis oportuns.

El Gonçal informa de la creació de la figura dels Regidors de Barri, que inicialment s'havien de reunir anualment amb els seus veïns ... per causa del COVID no s'ha pogut portar a la pràctica.

El Jaume pregunta sobre el Projecte de l'Amfiteatre. El José Luis comenta que s'hi s'arriba a fer una pista, accés per cotxes i una barraca per guardar coses de la Festa Major ... li sembla molt bona idea. Però que una cosa no tapa l'altra.

Els Regidors d'ERC insisteixen que hi ha temps.

A les 20.14 s'acaba la reunió.

Ferran Mateos, secretari